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Woerden, 1609 2011 
 
Aan    : Raadsleden gemeente Woerden 
 
Onderwerp   : Aanleg drijvende steiger 
Bijlage   :  2 
 
Van    : Bewoners Nassaukade Woerden 
Vertegenwoordigd door : xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 
Geachte raadsleden, 
 
Stomverbaasd, kwaad en strijdlustig zijn enkele steekwoorden die op dit moment van 
toepassing zijn op de gemoedstoestand van de bewoners van de Nassaukade in 
Woerden. 
 
De aanleiding hiervoor is een krantenartikel in het AD Woerden van 2506 2011 (bijlage) 
waarin wethouder Dhr. Bob Duindam even ‘tussen neus en lippen door’ aan de 
bewoners van de gemeente Woerden laat weten dat er een drijvende steiger geplaatst 
gaat worden in de Singel ter hoogte van de Burgemeester Vosbrug. 
 
Op deze plek moeten de bootbezitters, met een vaste ligplaats in de haven, hun 
eigendom aanleggen om plaats te maken voor passanten. “De intentie van de 
wethouder is om dit even snel vóór 2012 te realiseren”, aldus een ingewijde binnen de 
gemeente. Een termijnbudget zou al zijn toegekend. 
 
Buiten het feit dat het via de media uitdragen van het voorgenomen plan getuigd van 
onbehoorlijk bestuur, zult u begrijpen dat de bewoners in de directe woonomgeving van 
de Singel niet zonder slag of stoot zullen instemmen met het voorgenomen plan. Wij 
zullen alle mogelijke stappen zetten om helderheid te verkrijgen in deze toch, op zijn 
zachtst gezegd ‘vreemde gang van zaken’ op het gebied van het uitvoeren van- en 
wijze van communiceren over- dit beleid en zullen hierover de komende tijd dan ook 
onze gevoelens en bezwaren uiten. 
 
Een aantal punten van aandacht willen wij voor u reeds op een rijtje zetten: 
 

• In het ‘bestemmingsplan binnenstad’ van d.d. 0607 2009 wordt met geen enkel 
woord gesproken over een aanlegsteiger ter hoogte van de Singel/Vosbrug. Wel 
wordt een vissteiger genoemd die inmiddels is geplaatst aan de andere zijde van 
de Vosbrug. 

 
• In de ‘ruimtelijke structuurvisie 2009-2030’ d.d. 0206 2009 wordt voorzien in de 

aanleg van een nieuwe jachthaven ten westen van Woerden met een uitbreiding 
van ligplaatsen t.o.v. het aantal in de huidige jachthaven. Realisatie tussen 2009 
en 2015. Waarom daar niet op gewacht? Ook in dit stuk wordt niet gesproken 
over een aanlegsteiger. 

 
Buiten de officiële stukken zijn er een groot aantal bijkomende zaken die, totaal 
genomen, het plaatsen van een aanlegsteiger, in de ogen van de omwonenden, tot een 
onmogelijkheid maakt. 
 

• Regelmatig zitten er kerende grotere boten vast in de modder hetgeen leidt tot 
frustratie bij deze booteigenaren. Uitbaggeren zou in eerste instantie al moeten 
gebeuren. 
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• Buiten bovenstaand feit zal het keren van grotere boten hier niet meer mogelijk 
zijn omdat de steiger met aanliggende boten dit onmogelijk maakt. 

• Verkeersoverlast in de binnenstad en bloemen/bomenbuurt. Op dit moment 
moeten de bewoners van de binnenstad hun 2e auto in de bloemen/bomenbuurt 
parkeren wat al heeft geleid tot heftige discussies met de bewoners aldaar 
aangezien de bewoners van de bloemen/bomenbuurt vinden dat de 
binnenstadbewoners hun parkeerplek innemen. 

• Het huidige onderhoud van de Singel (bijlage) is nu al betreurenswaardig. De 
bewoners hebben er geen vertrouwen in dat hierin verbetering optreedt met als 
gevolg: verloedering van de aanlegsteiger. 

• Het aangezicht van de Singel wordt geweld aangedaan. Dat waar het breedste 
stuk van de Singel een mooi stukje natuur betreft wordt dit ontwricht door 
weggaande en aankomende boten met ronkende motoren al dan niet in goede 
staat van onderhoud. 

• Geluidsoverlast voor de direct omwonenden veroorzaakt door bootbezitters 
(auto,boot vertier op de boot enz.) 

• Ook de bezitters van een vaste ligplaats in de haven hebben uitgesproken het 
voorgenomen plan totaal niet te zien zitten. 

• Tijdens de zomerperiode zijn veel bootbezitters regelmatig met hun eigendom 
aan het varen wat maakt dat passanten voor een korte tijd van de 
achtergebleven ligplaats gebruik kunnen maken (bijlage). Dus vooruitlopend op 
de aanleg van een nieuwe haven is er is geen urgente reden om het plan rond 
de aanlegsteiger met spoed door te voeren. 

• Bij ijsvorming wordt door de omwonenden op het breedste gedeelte van de 
Singel een schaatsbaan gecreëerd wat een grote aantrekkingskracht heeft op de 
Woerdense schaatsliefhebbers. Deze mogelijkheid wordt ons door de aanleg 
ontnomen.  

 
Al met al zijn wij dus niet te spreken over de inhoud- en de gehele gang van zaken rond 
het plan en hebben inmiddels contact gezocht met de Belangenvereniging 
Binnenstadbewoners Woerden (BBW) met het verzoek in gezamenlijkheid een plan van 
aanpak op te maken. 
 
Tot slot willen de bewoners wijzen op één van de kernambities van de gemeente 
Woerden en wel deze: ‘Alle kernen ook in de toekomst leefbaar en aantrekkelijk 
houden’. 
 
Hier hebben wij op dit moment zo onze gedachten over…… 
  
 
 
 
 
 
 
 


